
Rada Miejska w Szczuczynie 
 

Protokół nr 11 

XI Sesja w dniu 7 maja 2025  

Obrady rozpoczęto 7 maja 2025 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:49 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Marek Chyliński 

2. Wojciech Dylewski 

3. Witold Jabłoński 

4. Grzegorz Mariusz Jaczyński 

5. Weronika Anna Januszewska 

6. Michał Kaliszewski 

7. Barbara Marcinkiewicz 

8. Marek Niebrzydowski 

9. Przemysław Piwko 

10. Natalia Rydzewska 

11. Paweł Sokołowski 

12. Wiesława Wróblewska 

13. Daniel Zyskowski 

14. Marcin Zyskowski 

15. Wojciech Zyskowski 

Pozostali obecni: M.Wileński Burmistrz, J.Budzińska Sekretarz, M.Jarmutowska 

Skarbnik, K.Wysocki Prezes WPK TBS, D.Łaguna Kierownik OPS-u, Kierownicy 

Referatów, sołtysi według załączonej listy obecności 

1. Otwarcie obrad. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

3. Przedstawienie dziennego porządku obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 



Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

 

 

 

5. Informacja Burmistrza z pracy i realizacji uchwał od ostatniej sesji: 

- podpisanie umowy na wykonanie drogi Bęćkowo-Zacieczki, 

- rozstrzygnięcie przetargu na realizację zbiornika retencyjnego, 

- spotkanie ze Starostą dotyczące boiska przy szkole na Grunwaldzkiej, 

- 01.04.25 – szkolenie organizowane przez ARiMR dotyczące dopłat, 

- spotkanie z mieszkańcami dotyczące inwestycji OZE (elektrownie wiatrowe), 

- Urząd Marszałkowski – konferencja „Energetyczna transformacja”, 

- 06.04.25 – turniej siatkówki, 

- 08.04.25 - analiza koncepcji projektu organizacji ruchu na ul. Przelotnej, 

- 10.04.25 – konkurs wiedzy pożarniczej, 

11-13.04.25 – udział w szkoleniu OC – ochrona ludności cywilnej, 

13.04.25 – kiermasz Wielkanocny, 

- uzgodnienia (wraz z radnym Danielem Zyskowskim) w Starostwie inwestycji dotyczącej 

budowy mostu na rzece Balcer i ewentualnych objazdów, 

- 17.04.25 – szkolenie organizowane przez Powiatowy Inspektorat Weterynarii na temat 

zagrożeń wynikających z wirusa pryszczycy, 

- 23.04.25 – podpisanie umowy z wykonawcą na wykonanie zbiornika retencyjnego oraz 

budowę parkingu w Niedźwiadnej, 

24.04.25 – częściowy odbiór drogi Szczuczyn-Skaje, jeśli są jakieś  uwagi to proszę zgłaszać, 

Chciałbym przekazać Państwu informacje na temat osób wykonujących zdjęcia autobusom 

przewożącym dzieci. Na terenie naszej gminy były trzy osoby, które fotografowały autobusy. 

Rozmawiałem z prezesem firmy Faster Panem Radosławem Typą. Zapewnił mnie, że sytuacja 

jest mu znana już z lat ubiegłych. Są to po prostu fanatycy komunikacji miejskiej. Zdarzenie 

to nie miało na celu robienia zdjęć dzieciom, lecz autobusom. O wszystkich działaniach 

zostały poinformowane odpowiednie służby.  

 



 

 

 

 

 

6. Raport z wykonania Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Szczuczyn za 2024 rok, co stanowi załącznik nr 1 

do protokołu. 

 

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

 

Ochotnicza Straż Pożarna – załącznik nr 2 

MLKS Wissa – załącznik nr 3  

Stowarzyszenie „Szczuczyn 29” – załącznik nr 4 

Stowarzyszenie „Nasz Szczuczyn” – załącznik nr 5 

MLUKS Gwiazda – załącznik nr 6 

 

 

8. Sprawozdanie za rok 2024 z wykonania "Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2028 ", 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

9. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji, 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) uchwała Nr 79/XI/25 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok, załącznik nr 9 do 

protokołu 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

 



 

 

b) uchwała  w sprawie odwołania Przewodniczącej Rady Miejskiej w Szczuczynie 

 

Z uwagi na fakt, iż głosowanie nad uchwałą będzie tajne, powołano Komisję Skrutacyjną w 

składzie (po wcześniejszym wyażeniu zgody): Wojciech Dylewki, Marek Niebrzydowski, 

Marek Chyliński. Skład komisji został w głosowaniu jawnym przyjęty 15 głosami za.  

10 minut przerwy – praca Komisji Skrutatyjnej 

Przewodniczącym Komisji został Radny Marek Niebrzydowski. Odczytał regulamin 

głosowanie, następnie kolejno wyczytywani Radni z listy podchodzili do urny i oddawali 

swój głos.  

10 minut przerwy – Komisja Skrutacyjna udaje się na liczenie głosów i spisanie protokołu z 

posiedzenia. 

Przewodniczący odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej i przekazał uchwałę do odczytania 

dla Przewodniczącej. 

Wniosek o odwołanie Przewodniczącego Rady Gminy Szczuczyn stanowi załącznik  

nr 10 do protokołu. 

Regulamin Głosowanie, karty oraz protokół z głosowania stanowią załącznik nr 11 do 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały Nr 80/XI/25 co stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca Rady – Panie Burmistrzu, Szanowni Radni, Państwo 

sołtysi, mieszkańcy miasta  i gminy, w dniu dzisiejszym podczas obrad sesji został 

rozpatrzony wniosek o moje odwołanie z funkcji Przewodniczącej. Chcę jasno podkreślić, że 

treść wniosku nie zawierała żadnych konkretnych i merytorycznych zarzutów dotyczących 

mojej pracy jako Przewodniczącej, nie wskazano w nim żadnych nieprawidłowości 

proceduralnych ani naruszeń prawa z mojej strony. Uważam, że złożenie tak ogólnikowego 

wniosku jest nie tylko nieuzasadnione ale również nieodpowiedzialne i godzi w powagę całej 

naszej Rady. Ta sytuacja jest dla mnie niedorzeczna i niestety pokazuje w jakim stanie jest 

dziś samorządowa debata, zdominowana przez emocje i osobiste ambicje. A co z dobrem 

mieszkańców? Dla nich tu przecież jesteśmy. 

Zapewniam, że jako Przewodnicząca będę dbała o to aby podobne sytuacje nie miały miejsca, 

zarówno przez przestrzeganie wysokich standardów kultury pracy jak i promowanie 

wzajemnego szacunku wśród Radnych. Moim celem niezmiennie pozostaje skuteczna i 

przejrzysta praca na rzecz mieszkańców. Dziękuję wszystkim, którzy mnie wspierali i 

widzieli we mnie osobę działającą z pasją i zaangażowaniem, dziękuję za każde dobre słowo. 

Mimo wszystko postanowiliście mi Państwo ponownie zaufać i powierzyć funkcję 

Przewodniczącej. To dla mnie wiele znaczy i za to bardzo dziękuję. 



 

Marcin Wileński Burmistrz – ten wynik to bardzo dobra decyzja i mam nadzieję, że wszyscy 

radni zaczną współpracować. Przypominam tylko, że Pani Rydzewska jest w Urzędzie co 

środę od 1600 do 1710. 

 

11. Sprawy różne. 

 

Magdalena Czarnecka Sołtys wsi Świdry Awissa – chciałabym podziękować za doposażenie 

naszej świetlicy. 

 

Barbara Słodzińska Sołtys wsi Wólka – chciałabym prosić o próg zwalniający na drodze 

Zacieczki Wólka. 

 

12. Zakończenie obrad. 

 

 

 

  

Przewodnicząca 

Rada Miejska w Szczuczynie 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Ziental 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


